

卡城華人播道會
聘請粵語堂牧者

1. 畢業於國際認可的北美或其他國家的神學道學碩士或更高學歷。
2. 至少有五年或以上的北美牧會經驗。
3. 有良好的中文和英文書寫和溝通能力，並操流利粵語和英語。
4. 負責粵語堂的講道，牧養，屬靈指導及監督，並且有教導和關顧的恩賜。
5. 了解並融入我們教會的兩文三語多元文化背景。
6. 能與教牧同工和教會領袖一起和諧事奉，接受及遵行本會的典章和附則。

請將您的履歷或查詢至電郵 ccefc.ps@gmail.com

Calgary Chinese Evangelical Free Church
Cantonese Pastoral Search

1. Graduated with a Master of Divinity degree or higher from an international accredited theological college in North America or other countries.
2. Have minimum of five years or more pastoral experience in North America.
3. Fluent in verbal and written Chinese and in English, excel in Cantonese communication.
4. Responsibilities for Cantonese Ministry: preaching, pastoral care and spiritual guidance and supervision; possess the gift of teaching and caring.
5. Understand and integrate into our church multicultural background.
6. Be able to serve in harmony with pastoral staff and church leaders, accept and follow our church constitution and bylaws.

Please email your resume or enquiry to ccefc.ps@gmail.com